

KUALITI 2024

*Majlis
Kemuncak*

BULAN INOVASI DAN
KUALITI UiTM 2024



Strategi dan Penambahbaikan Pengurusan Program Akademik di Institusi Pengajian Tinggi

- Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM
- Solidariti Bantuan Banjir

Laporan *Navigating Panel Expectations : A Comprehensive Webinar on ODL Compliance* anjuran UiTM dan MyQAN



ISI KANDUNGAN

Prakata Penolong Naib Canselor InQKA	1
Nota Ketua Editor	2
Bengkel Aplikasi CANVA (<i>Advance Level</i>)	3-4
Pemantapan KIK UiTM Horizon Baharu 4.0 : Pengukuhan Pakar Rujuk KIK Universiti Teknologi MARA (UiTM) BiL. 1 / 2024	5-6
Sesi Penilaian Pembentangan Akhir Finalis Kecemerlangan Operasi 2023	7-8
Program <i>Corporate Social Responsibility</i> (CSR)	9-10
Taklimat Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	11
Simposium Kecemerlangan Operasi (OE) 2024	12-13
Laporan Navigating Panel Expectations : <i>A Comprehensive Webinar on ODL Compliance</i> anjuran UiTM dan MyQAN	14-15
Memperkuh Kualiti Pendidikan Tinggi: Strategi dan Cabaran dalam Audit Akademik	16
Bengkel Latihan Pegawai Kualiti (MLPQ) UiTM : Memperkasa Pengurusan Akreditasi dan Kualiti UiTM	17



ISI KANDUNGAN

Audit Pertimbangan Pematuhan Status Swaakreditasi UiTM	18-19
Konvensyen Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK) Peringkat UiTM	20-21
Taklimat Persediaan Panel Auditor Audit iQMS : Memantapkan Kualiti Penilaian	22
Bengkel Perancangan Strategik InQKA	23-25
Bengkel Pemantapan Kumpulan Inovatif dan Kreatif (KIK)	26-27
Pembentangan Akhir Anugerah Kualiti Naib Canselor (AKNC) 2024 Universiti Teknologi MARA	28-29
Mesyuarat Audit Pengauditan Kewangan InQKA 2022-2023	30
Solidariti Bantuan Banjir	31
Bengkel Panel <i>Audit Integrated Quality Management System (iQMS)</i>	32-33
Majlis Kemuncak Bulan Inovasi dan Kualiti UiTM 2024	34-35
Redaksi	36

Bengkel

APLIKASI CANVA (ADVANCE LEVEL)



Logo of Universiti Teknologi MARA (UiTM) is visible in the top left corner of the poster. The main title is 'BENGGKEL CANVA'. Below the title, the dates '9 - 10 Julai 2024' and time '9:00 pagi - 5:00 petang' are listed. The location is 'Makmal Komputer 2, Perpustakaan Tun Abdul Razak 1'. The organizing unit is 'Unit Komunikasi dan Pengembangan Ilmu, Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA)'. The poster lists two modules: 'Modul 1: Advance Presentation Using Canva' and 'Modul 2: Animation Design Using Canva'. Two speakers are featured: Mahathir Ahamad (Penceramah bagi modul 1) and Norasikin Alimom (Penceramah bagi modul 2). A QR code and social media icons are at the bottom right.

Disediakan oleh : Puan Norakmar Syatila Zakaria

Unit Komunikasi dan Pengembangan Ilmu, Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA) telah menganjurkan Bengkel Aplikasi CANVA (*Advance Level*) pada 9 dan 10 Julai 2024 yang bertempat di Makmal 2, Perpustakaan Tun Abdul Razak, UiTM Shah Alam. Seramai 31 orang peserta yang terdiri daripada staf dan pelajar UiTM terlibat sepanjang sesi bengkel ini berlangsung.

Dalam era teknologi yang memerlukan kepastan dan penghasilan kerja yang efisien, penguasaan aplikasi Canva dilihat menjadi salah satu solusi dalam membantu meningkatkan kompetensi para akademik, staf pentadbiran dan juga pelajar. Berbanding dengan aplikasi reka grafik konvensional seperti *illustrator* dan *Photoshop*, Canva lebih mudah untuk dipelajari dan kerja-kerja reka letak dan animasi dapat dilakukan dengan lebih cepat dan mudah.

Sesi bengkel ini dibahagikan kepada lima (5) modul yang disampaikan oleh penceramah dari Fakulti Komunikasi dan Pengajian Media, UiTM iaitu Encik Mahathir Ahamad dan Puan Norasikin Alimom.



Objektif utama bengkel ini diadakan adalah untuk mempertingkatkan pengetahuan dan kemahiran peserta mengenai penggunaan aplikasi Canva (*Advance Level*) dalam menghasilkan poster, banting, risalah, slaid pembentangan dan sebagainya dengan cara yang mudah, menarik dan kreatif berbanding dengan aplikasi sedia ada seperti *Adobe Photoshop*, *Powerpoint* dan seumpamanya.

Selain itu, bengkel ini juga dapat memberi pengenalan kepada peserta mengenai fungsi *Presentation & Animation MP4/GIF* sekaligus dapat memperkukuhkan pengetahuan dalam bidang suntingan.

Sebanyak lima (5) video menggunakan teknik reka letak dan animasi dapat dihasilkan oleh para peserta secara berkumpulan. Idea-idea kreatif peserta dizahirkan dalam bentuk video menunjukkan kemampuan mereka mengaplikasikan ilmu yang diperolehi dalam tempoh yang singkat.



REDAKSI



Prof. Dr. Azizah Abdullah
Penasihat



Dr. Wan Hartini Wan Zainodin
Ketua Editor



Norakmar Syatila Zakaria
Editor



Nur Syamimi Eryzahany Abu Mansor
Editor & Pereka Grafik



Fateen Ilani Kamarudin
Editor, Pereka Grafik & Jurugambar

HAK CIPTA DAN PENAFIAN

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM), Shah Alam, Selangor. Segala informasi adalah benar dan tepat semasa penerbitan. Tiada organisasi atau mana-mana pihak boleh menyalin atau menghasilkan semula kandungan dalam majalah atau mana-mana bahagian dalam penerbitan ini tanpa kebenaran bertulis daripada panel editor dan pengarang.

KUALITI adalah hak milik Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA), Universiti Teknologi MARA (UiTM) Shah Alam

2025

KUALITI

ALAMAT:

Institut Kualiti dan Pengembangan Ilmu (InQKA),
Aras 5, Blok A, Bangunan Akademik 2,
Universiti Teknologi MARA, Jalan Ilmu 1/1,
40450, Shah Alam,
Selangor

e-ISSN: 2976-2596

eISSN 2976-2596



9 772 976 259 003

UiTM *di hatiku*

لومها اتقوى موليا



<https://inqka.uitm.edu.my>



@inqka



@inqkautm



@InQKAUiTM



InQKA UiTM



@inqkautm6101



@inqka_uitm